

GRAFFIATO







MORAMIX



MORAMIX



بروفایل GRAFFIATO

How to use

Surfaces must be clean, sound, and free from fat and dust..Free from all traces of paint and grease that may affect adhesion.

The surface is also treated with Mora primer 100.

Start to use

The package must be stirred well before use to disperse the accumulated large lumps that may form as a result of storage

Thinning Ratio

The product is ready for use, and a percentage of water (1_2)% can be added if the viscosity of the product is high, and that depends on the nature of the application conditions.

Implementation tools

Plastic brow in case of executing the soft size of the product... In the case of medium and coarse size, iron and rapon trowel are used

Coverage

It ranges from 14 to 15 square meters, depending on the size of the granules in the product

Package

(30) kilograms

Storage

12 months under suitable storage conditions

Safety precautions

Avoid contact of the product with the skin. I wear protection for hands and eyes In case the material comes into contact with the skin, it is cleaned with soap and water, and in case it comes into contact with the eyes, it is washed with clean, running water... The product is non-flammable

Warning

The product should be kept away from children and the container should not be used as a food storage container

طريقه الاستعمال

يجب أن تكون الأسطح نظيفه وسليمه وخاليه من الدهون والغبار.. خاليه من كل آثار الطلاء والشحوم التي قد تؤثر على الالتصاق كما يتم معالجه السطح بماده مورا برايمر ١٠٠٠

البدء في الاستخدام

لابد من تقليب العبوه جيدا قبل الاستخدام لتشتيت الكتل الكبيره المتجمعه التي ربما تتكون نتيجه التخزين

التخفيف

المنتج جاهز للاستخدام ويمكن اضافه نسبه من الماء (١_٢)٪ في حال كانت لزوجه المنتج عاليه وذاك يعتمد على طبيعه ظروف التطبيق

أدوات التنفيذ

بروه بلاستيكية في حاله تنفيذ المقاس الناعم من المنتج وفي حاله تنفيذ المقاس المتوسط والخشن يتم استخدام المالج الحديدي والرابون

التغطيه

تتراوح مابين ١٤ الي ١٥ متر مربع على حسب حجم الحبيبات الموجوده في المنتج

العبوات

کیلو جرام (۳۰)

التخزين

۱۲ شهر تحت ظروف تخزینیه مناسبه

احتياطات السلامه

تجنب اتصال المنتج مع الجلد.. أرتدي وقايات لحمايه الايد والعيون

في حاله ملامسه الماده للجلد يتم تنظيفها بالماء والصابون وايضا في حاله ملامستها للعين يتم الغسيل بماء نظيف جارى... المنتج غير قابل للاشتعال

تحدير

يجب أبعاد المنتج عن الأطفال ولا يتم استخدام الحاويه كمستودع لحفظ الاغذيه



